
Referat for generalforsamling i Ødum Vandværk a.m.b.a 

Afholdt tirsdag 27. februar i Ødum Forsamlingshus 

  

1. Valg af dirigent 

a. Hans Jørgen Bakkegaard 

b. Generalforsamlingen er beslutningsdygtig 

2. Bestyrelsen beretning 

a. Har haft høj driftsikkerhed 

b. Der her været et par udfordringer med de elektroniske systemer 

i. Besøger vandværket som minimum én gang om ugen  

c. Juni 23 udskiftet ledningsnet på IP Hartmans vej 

d. Okt. 23 udskiftede de sidste eternitrør på Ødum Torv 

e. Farvskov kommune har udarbejdet nyt kontrolprogram 

i. Ledningsnettet skulle deles i 5 zoner for kontrol. 

ii. Der blev lavet indvending imod dette, der blev accepteret. 

iii. Der inddeles nu i 3 zoner der svarer til områdets geografi 

f. December havde vi et stort brud der var svært at lokalisere 

g. Der er skiftet nøglesystem på vandværket. Der var for mange nøgler vi ikke 

havde styr på. 

h. Der er fortsat udfordringer med mange restancer 

i. Det er et stort arbejde at håndtere 

ii. Vi har lavet faste retningslinjer for håndtering af dette 

iii. Vi forsøger altid at indgå aftaler 

iv. Betales der ikke lukkes der for vandet 

i. Inden 2030 skal der sikres en permanent nødforsyning 

i. Der indkræves fast beløb for at sikre finansiering 

ii. Har opgivet nødforsyning til Aarhus Vand. 



iii. Er i gang med at undersøge mulighederne for sammenkobling med 

Hadbjerg, da de nu koblet på Hadsten Vandværk. 

iv. Alternativ underføring under motorvejen til det nye transportcenter 

j. Rikke har overtaget pladsen i Vandrådet 

k. Takker bestyrelsesmedlemmerne 

l. Kommentarer til beretningen og regnskabet tages samlet under punkt 3.  

3. Reviderede regnskab 

a. Regnskabet gennemgås 

b. Kommentarer til bestyrelsens beretning og regnskab 

i. Hvorfor ligger man ikke boringerne i skovarealerne? 

1. Vores indvindingsområde er kæmpestort, med pumperne helt 

ude i yderkanten. Det er ikke realistisk, at det bliver 

skovområde 

c. Der nævnes en undring over at det er svære at holde vandkvaliteten (på 

nationalt niveau) 

i. Tilskrives også at måleteknikker og grænseværdier er blevet bedre og 

skrappere 

d. Ros til bestyrelsen 

i. Bestyrelsen har gjort en god aktiv indsats for vandtrykket i områder 

der ellers har været udfordret 

e. Har vi en opgørelse på vandtabet? 

i. 3-4% 

f. Har vi nogle projekter for 24? 

i. Nogle flere stophaner i Røved 

g. Spørgsmål til det med vandprøver i de 3 zoner, hvordan det foregår? 

i. Eurofins kommer med relativ kort varsel og skal have et tappested i 

den relevante zone. 

h. Hvor mange får lukkevarsel? 

i. Det ligger i omegnen af 2-4 stykker 



ii. Ud af 178 vandmålere er der 42 der ikke havde betalt til tiden 

i. Beretningen og regnskab godkendes samlet. 

4. Behandling af indkomne forslag 

a. Takstblad 2024 

i.  Godkendt 

 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

a. Rikke Antvorskov og Ole Rasmussen er på valg og modtager genvalg 

i. Begge er genvalgt 

b. Jesper Jepsen modtager genvalg som suppleant 

6. Valg af revisor og revisorsuppleanter 

a. Vi anvender registrerede revisorer. 

7. Eventuelt 

a. Transportcenter 

b. Hvor meget vand er der oppumpet? 

i. Der er oppumpet knap 49.000 m3, men der har været fejl på måleren 

pga. strømsvigt i selve måleren. Hvorfor det ikke er retvisende. 


